



Donostiako Udalak harrera egin dio CIJB-i

Donostiako Udalak, Martín Ibabe Kirol eta Gazteria eta Hiri-Segurtasun eta Babes-Zibilaren zinegotzia buru, harrera ofiziala egin dio, Hotel San Sebastianen dauden Confederación Internacional du Jeu de Balle-ko (CIJB) kideei.

Ekitaldian, Daniel Sanjuán CIJB-eko presidentek eta Patxi Jauregi Euskadiko Euskal Pilota Federakuntzako presidentek eskerrak eman dizkiote Udalari, Batzordea Exekutiboa hirian ospatu dadin emandako errazatasunak eta babesagatik. Martín Ibabek, bestalde, “Confederazioari edozertarako laguntzeko prest gaudela” esan eta “Euskadiko selekzioak ofizialtasuna lortu duelako pozik nagoela” nabarmendu zuen, “horretarako esfortzu handia egin da eta”.

Opari moduan, Valentziako delegazioak hango pilotaren historia hartzen duen liburu bat; Alberto Soldado CIJB-eko prentsa eta komunikazio arduradunak idatzitakoa, eman dio Martín Ibaiberi. Patxi Jauregik Euskadiko Euskal Pilota Federakuntzako logotipoa daukan bordatu bat oparitu dio.



El Ayuntamiento de San Sebastián recibe a la CIJB

El Ayuntamiento de San Sebastián, cuya representación fue encabezada por su concejal de Deportes y Juventud, Seguridad Ciudadana y Protección Civil Martín Ibabe, ha efectuado la recepción oficial a los miembros de la Confederación Internacional du Jeu de Balle (CIJB) que se encuentra en el Hotel San Sebastián

Durante el acto, tanto el presidente de la CIJB Daniel Sanjuán, como el de la Federación de Euskadi de Pelota Vasca Patxi Jauregi han agradecido al Consistorio su apoyo y las facilidades dadas para que la ciudad acoja este Comité Ejecutivo. Martín Ibabe, por su parte, ha señalado que “ayudaremos en todo lo que sea necesario a la Confederación” y mostró su “alegría por la oficialidad de la selección de Euskadi, algo por lo que se ha trabajado mucho”.

A modo de pequeño obsequio, la delegación valenciana entregó a Martín Ibabe un libro que recoge la historia de la Pelota en Valencia, escrito por Alberto Soldado, responsable de prensa y comunicación de la CIJB. Patxi Jauregi, mientras, regaló un bordado con el logotipo de Euskadiko Euskal Pilota Federakuntza.